
Bijdrage dhr. Felix 

 

Wij betalen al voor onze eigen auto en voor bezoekers. We wonen al in een 

parkeervergunningen gebied. Vlakbij is het Emmaplein waar je betaald kunt parkeren waar 

weinig gebruik van wordt gemaakt. Waarom zou je investeren in nog meer parkeermeters 

die niet gebruik gaan worden? Het geld zou beter besteed kunnen worden aan bv. 

zonnepanelen op openbare gebouwen en meer groen in de stad!!! Omdat wij in een 

parkeervergunningen gebied wonen hebben wij geen parkeerprobleem! 

Dus stop dit onzinnige geldverslindend project praat met ons!!! 
 


